
Verslag Algemene Ledenvergadering Vrienden van Amelisweerd 13 april 2024 
Aanwezig: Jos Kloppenborg (voorzitter), Gerrit Kuiper (penningmeester), Tieneke de Groot 
(secretaris), AnnA Adrichem (bestuurslid), 
De leden: 
Tinka Below, Hilbrand de Bruijn, Marijke Donkersloot, Meindert Eendhuizen, Theo Jacobs, 
Paulette Jansen, Jan Morren, dhr. T. Niemeijer, Marian Peterse, Karien Verhagen. 
Afmelding: Lynn Kragten (bestuurslid), Jan Korff de Gidts. 
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
Jos Kloppenborg opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom, in het bijzonder Theo 
Jacobs die in 1971 een van de initiatiefnemers was van de actie tegen de A27 en in 1978 een van 
de oprichters van de Vrienden van Amelisweerd. Theo bezoekt voor het eerst onze 
ledenvergadering. Vanwege dit bijzondere feit geeft het bestuur een eerste druk van het boek van 
Bea aan Theo cadeau. 
 
2. Verslag ledenvergadering 2023  
Het verslag wordt doorgenomen en goedgekeurd.  
 
3. Ingekomen stukken en mededelingen 
Er zijn geen stukken binnen gekomen, en er zijn geen mededelingen (maar zie agendapunt 7). 
 
4. Jaarverslag 2023 
De activiteiten worden kort toegelicht. Gevraagd wordt door een van de aanwezigen of de 
documentaire Strijdbaar nog een keer vertoond gaat worden voor degenen die deze nog niet 
hebben gezien. Jos gaat dit bij Floris Meinardi, de producent, navragen.  
 
5. Financiën 
De financiële situatie van de vereniging wordt toegelicht.  
Gevraagd wordt naar de royalties van het boek van Bea Groen, waarvan de tweede herdruk nu 
loopt. De familie van Bea (haar broer) heeft aangegeven na de eerste 500 boeken geen royalties 
meer te hoeven ontvangen. De gehele opbrengst gaat voortaan naar de Vrienden van 
Amelisweerd die de herdruk heeft voorgeschoten. 
In de begroting voor 2024 is een bedrag gereserveerd voor kosten voor juridisch advies die de 
Kerngroep Ring Utrecht wellicht gaat maken wanneer bijvoorbeeld het alternatief zondermeer 
weg afgekeurd. Dit bedrag kan verhoogd worden mocht het nodig zijn. 
Er zitten wat optelfoutjes in de subposten in de begroting. Die worden er nog uitgehaald. Volgens 
Meindert klopt het begrip ‘vermogen’ niet en hoort het ‘voorzieningen’ te heten.# 
 
6. Verslag Kascommissie 
Emma van den Dool en dhr. T. Niemeijer hebben in de maand maart de stukken doorgenomen en 
de controle over de boekhouding van 2023 uitgevoerd. Ze hebben geconstateerd dat er zorgvuldig 
te werk gegaan is en dat de financiële verslaglegging door de penningmeester op een juiste 
manier verantwoord is.  
Dhr. T. Niemeijer blijft nog een jaar in de commissie en Jan Morren is het nieuwe kascommissielid 
voor 2025. 
 
7. Wisseling penningmeesterschap en bestuurslid tussen Gerrit Kuiper en AnnA Adrichem 
Gerrit Kuiper heeft veertig jaar de boekhouding bijgehouden. Sinds 2022 wordt hij geassisteerd 
door AnnA. Beiden gaan nu van functie wisselen; dit is volgens de statuten ook mogelijk. 



 
8. Voortgang Amelisweerd Info 
Tijdens de inspiratiebijeenkomst eind 2019 is de wens naar voren gekomen voor een duidelijke 
informatielocatie. Sindsdien hebben de Vrienden, in het eerste jaar onder aanvoering van Liesbeth 
Paardekooper, toen nog bestuurslid, toegewerkt naar een nieuw informatieplatform. 
Tieneke de Groot en Jos Kloppenborg (Vrienden van Amelisweerd), Juliette Borggreve 
(Veldkeuken), Cees van den Brink (BRNK-website) en AnnA Adrichem hebben, in goede 
samenspraak met de coördinator landgoederen, Martin Vastenhout, de afgelopen twee jaar het 
platform Amelisweerd.Info ontwikkeld. AnnA is de coördinator van het platform. 
Het platform bestaat uit drie onderdelen: informatie in de Landgoedwinkel van De Veldkeuken, 
een digitale agenda en website (Amelisweerd.Info), en activiteiten die allereerst door de Vrienden 
en verder door allerlei partijen op de landgoederen worden aangeboden. Het is de bedoeling dat 
iedereen activiteiten met betrekking tot natuureducatie en cultuurhistorie kan aanbieden via 
Amelisweerd.Info.  
Zaterdag 20 april vindt de feestelijke lancering plaats op het plein bij het Landhuis Oud 
Amelisweerd. 
Voor het jaar 2024 is er subsidie toegezegd door de afdeling Groen van de gemeente Utrecht en 
door het KFHeinfonds. De begroting van Amelisweerd Info zal in een afzonderlijke administratie 
worden genoteerd en verantwoord. 
 
9. Huidige stand van zaken verbreding A27 
Het beroep bij de Raad van State tegen het Tracébesluit loopt nog steeds. De gemeente en de 
provincie hebben in een technische briefing het Alternatief Ring Utrecht gepresenteerd aan de 
vaste Kamercommissie Infrastructuur en Waterstaat. Het alternatief voldoet aan alle eisen en is 
veel minder prijzig. De minister heeft er nog niet formeel op gereageerd en schuift het mogelijk 
door naar een volgend kabinet. De Kerngroep houdt ondertussen contact met de woordvoerders 
in de Tweede Kamer. Het feit dat er een geloofwaardig alternatief is kan van doorslag zijn bij de 
uiteindelijke besluitvorming door de Raad van State. De datum van de uitspraak is nog niet 
bekend. 
 
10. Rondvraag 

• Paulette laat een Loesje-poster zien uit 2013: “Amelisweerd: auto’s ronken - mensen 
schreeuwen - en de vogels kunnen er naar fluiten” met het voorstel om deze tekst te 
gebruiken bij een volgende actie. Lijkt ons een prima idee. 

• Marijke vraagt hoeveel leden de vereniging momenteel telt. Er staan dit jaar 134 leden op 
de lijst waarvan er 58 een bedrag van 10 euro betaald hebben. 

• Jan verwijst naar het idee dat in de ledenvergadering van 2023 werd geopperd om 
fietsvlaggetjes of een ander soort vlag met het logo van de Vrienden van Amelisweerd te 
ontwikkelen. Het bestuur heeft hierover nagedacht, maar, mede vanwege de toenemende 
werkzaamheden voor het openen van het platform Amelisweerd.Info, is dit onderwerp nog 
niet verder uitgewerkt. 

• Jos: De statuten van de vereniging stammen uit de begintijd en verdienen actualisatie. Dat 
wordt dit jaar opgepakt, zodat wijzigingen aan de ledenvergadering in 2025 voorgelegd 
kunnen worden. 

 
De voorzitter bedankt allen voor hun aanwezigheid en sluit de vergadering. 
Na een korte pauze is er nog een lezing van Sander Karst over de historie van de landgoederen , 
met name in de tijd van koning Lodewijk Napoleon.  


